

寧波公學

第三十八屆頒獎禮

嘉賓簡介

香港寧波同鄉會會長 李宗德 SBS 太平紳士



李宗德先生，祖籍寧波，現為和富塑化集團主席。李先生積極參與社會事務，服務社會，乃第九、十及十一屆全國人大代表、公民教育委員會主席、環境保護運動委員會主席、應用研究局主席、職業訓練局副主席、香港中華出入口商會會長、香港基本法推介聯席會議主席，並於1991年獲香港工業總會頒發「青年工業家獎」及2000年獲香港塑膠及金屬業專業評審中心頒發「榮譽院士」。2000年及2008年，分別獲特區政府頒授銅紫荊星章及銀紫荊星章，2003年獲委任為非官守太平紳士，任期終身。

Mr. Joseph Lee has been working in Hong Kong for more than 30 years since completing his studies and working briefly in U.S.A. In 1980, he founded Wofoo Plastics Ltd., which has become one of the largest manufacturers of PVC compounds in Asia. He received the Young Industrialist Award from the Federation of Hong Kong Industries in 1991 and the Honorary Fellowship by the Professional Validation Centre of Hong Kong Plastics and Metal Industries in 2000. Committed to serving the community, he continues his third consecutive term as a Deputy of the National People's Congress of the PRC and currently chairs government boards such as Committee on the Promotion of Civic Education, Environmental Campaign Committee, Applied Research Council and associations such as Hong Kong Chinese Importers' and Exporters' Association and Joint Committee for the Promotion of The Basic Law of Hong Kong. He is Deputy Chairman of the Vocational Training Council. In recognition of his dedication to youth work and the development of trade, manufacturing industries and technology in Hong Kong, he was appointed as the Justice of the Peace in 2003 and was awarded the Bronze Bauhinia Star and Silver Bauhinia Star by the Government of Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic China in 2000 and 2008 respectively.

